
   
 

   
 

Zápis 

z 23. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 29. 6. 2023 

Přítomni: Ing. Veronika Váchová, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Zdeněk Beňo, Ph.D., 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Jana Rejková, Ph.D., Ing. Jaromír Valtr, Bc. Adam Loos, 

Jakub Popovič 

Omluveni: Ing. Hana Skálová 

Hosti:  

Schválený program (8/0/0) 
1. Přivítání nového senátora Jakuba Popoviče 
2. Schvalování Výroční zprávy FTOP 
3. Schvalování rozpočtu FTOP 
4. Informace z KD 
5. Různé 

1. Přivítání nového senátora Jakuba Popoviče  
Předsedkyně Akademického senátu Ing. Veronika Váchová Ph.D. přivítala nového senátora 

zastupujícího bakalářské a magisterské studenty – Jakuba Popoviče, který nastoupil do funkce místo 

Bc. Elišky Sochorové, která k 6. 6. 2023 z důvodu řádného zakončení studia rezignovala na post 

senátorky.  

2. Schvalování Výroční zprávy FTOP 
Proděkan pro styk s průmyslem a zahraniční styky doc. Ing. David Kubička, Ph.D., MBA zaslal 

Akademickému senátu ke schválení Výroční zprávu FTOP za rok 2022. 

Akademický senát prodiskutoval a následně schválil (8/0/0) Výroční zprávu FTOP za rok 2022. 

3. Schvalování rozpočtu FTOP 
Děkan FTOP prof. Ing. Pavel Jeníček, CSc. předložil Akademickému senátu podklady a návrh rozpočtu 

FTOP pro rok 2023 k prodiskutování a případnému schválení. Dále nabídl osobní zodpovězení dotazů 

senátorů v průběhu dnešního zasedání. 

Senátoři po prostudování podkladů usoudili, že nemají žádné dotazy, tudíž přítomnost děkana FTOP 

prof. Ing. Pavla Jeníčka, CSc. nebyla na dnešním zasedání vyžadována. Senátoři ještě jednou dodané 

podklady společně prodiskutovali. 

Následně bylo přistoupeno k tajnému hlasování pomocí aplikace hlasovani.vscht.cz. Ing. Veronika 

Váchová, Ph.D. se ujala funkce skrutátorky. Senátoři schválili návrh rozpočtu FTOP pro rok 2023 

(8/0/0). 

4. Informace z KD 
Ing. Veronika Váchová, Ph.D. seznámila senátory s novinkami z Kolegií děkana z 16. 5., 6. 6. a 20. 6. 

5. Různé 
Senátoři řešili skutečnost rostoucích obav studentů převážně magisterského studia, zda budou mít 

možnost být přijati k doktorskému studiu, neboť v posledních měsících kolují mezi studenty informace 

o nedostatku financí na doktorské studenty. Senátoři se shodli na skutečnosti, že v současné době, kdy 



   
 

   
 

nebyla přijata novela zákona o vysokých školách, není důvod nepřijímat studenty do doktorských 

studijních programů z důvodu nedostatku finančních prostředků. 

Ing. Veronika Váchová, Ph.D. seznámila senátory s dosavadním průběhem jednání ve věci 

uvažovaného sloučení ústavů 215 (Ústav technologie ropy a alternativních paliv) a 216 (Ústav plynných 

a pevných paliv a ochrany ovzduší). 

 

 

 

 

 

Zapsal         Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr        Ing. Veronika Váchová, Ph.D. 


